
Бериз Белкић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – “Имате ли намјеру да хитно 

реагујете на иницијативу Институције омбудсмена БиХ за измјену Закона о 

омбудсмену за људска права БиХ, а у складу са захтјевима и препорукама 

поткомитета за акредитацију Међународног координационог комитета 

националних институција за промоцију и заштиту људских права?  

2. Питање постављено Савјету министара БиХ и Предсједништву БиХ – “Зашто већ 

трећу годину Предсједништво БиХ не доноси годишњу платформу о обавјештајно-

безбједносној политици БиХ? Ради се о законској обавези. До кога је, да ли је до 

Савјета министара БиХ које треба да буде обрађивач и да предлаже овај докуменат, 

или до Предсједништва БиХ, које документ евентуално има спреман, а не доноси 

га. 
 


